



Bestyrelsesmøde-7

Afholdt: D. 27. juli 2022 kl. 19.00-21.00

Lokale: Foreningslokalerne

Deltagere: Christian Niclas, Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Mia Molberg, Patrick Viggo Møller

Afbud: Bjørn Holm, Louise Steingrimur Bisbo, Sune Jensen, Lars Meldahl

Referat

Dato: 31. juli 2022
Victor Lundhede

Side 1 af 2

1. Økonomi

Dette punkt er strøget fra det åbne referat.

Indkøbsforslag

Det er stillet til forslag, at foreningen køber følgende:

- 2 x Godox 380F Heavy-Duty Light Stand.

Indkøbet er godkendt.

Solsejl

De 3 solsejl vi har fået penge til, er sidenhen steget i pris, så er vi villige til at bruge aktivitetsstøtte til at betale for stigningen? Ja, det bruger vi gerne penge på, så penge ikke skal tages fra andre ting i ansøgningen.

Makeup indkøb

Der er blevet ryddet op i vores make-up kasse og det forslås, at vi bruger penge på ny make-up. Dette skal hovedsageligt bruges til FS og evt. scenarier. Det er enstemmigt vedtaget.

2. FS

Billeder

Der er blevet afholdt fotoshoot og billederne er i gang med at blive sorteret så de kan blive brugt til postkort, rollups og PR.

3. Dukkeshub

Kasser

Kasserne i gange skal returneres til IKEA. Kvitteringen skal findes også skal de leveres tilbage.

AROS con

Lige nu bruges foreningens ting til AROS con (måtter, terræn) som arrangeres af Einherjernes medlemmer. Det forslås at arrangementet skal bidrage til foreningen nu hvor foreningens ting gratis bruges til afholdning af arrangementet. Dette kunne evt. være ved at det arrangeres i Einherjerne regi eller at deltagere bliver medlemmer i foreningen.



4. Lokalerne

Rengøring

Månedens er ved at være ovre og der er ikke lavet rengøringsopslag for næste måned. Hvem skal gøre rent næste måned?

Kælderen

Spejderne har igen brokket sig over kælderen, specifikt at der var rodet foran trappen. Det er ryddet op nu.

Op og ud dag

Der er behov for en dag hvor vi rydder op i kælderen og får sorteret i vores ting. Dette skal enten være sidste weekend i september eller første i oktober.

5. Arrangement pulje

Det forslås at foreningen fast skal sætte penge af i budgettet til foreningsaktiviteter som medlemmer kan søge om at bruge. Dette vil forhåbentligt være med til at gøre det nemmere for medlemmer at tage initiativ til at arrangere nye aktiviteter.

Under hvilke præmisser vil vi give penge til medlemmer som gerne vil lave arrangementer?

- De skal komme med et budget, en ide som de er klar til at diskutere, samt en handlingsplan over aktiviteten
- Alle aktiviteter skal være aktivitetsstøtteberettiget, så der skal være deltagere under 25
- Skal evt. være med til at få flere ind i foreningen
- Skal være en foreningsaktivitet, fx kamp og kage, leje gymnastiksal til NERF-gun kamp
- Starter på 5.000 kr.
- Puljen er årlig og skal følge kalenderåret

Til september skal dette være færdigskrevet også laves der et FB-opslag. Puljen vil derefter være åbent for i år.

6. Mails

De modtagne mails er blevet besvaret.

Unge Warhammer spillere

Vi har fået en mail hvor der spørges om vi har unge der spiller Warhammer eller om vi kender til lignede grupper. Det har vi ikke selv, men vi henviser til Faraos Cigar.

7. Ny boks kode

Punktet er strøget fra det åbne referat

8. Evt.

- Djurs Sommerlandstur – ny dato evt. 15 oktober.

Mødet blev hævet 20:53